Our Product Introduction



Short Puffer Jacket: Your Chic & Warm Autumn/Winter **Essential**

Basic Information

. Place of Origin: made in CHINA • Brand Name: **ICEBERA** GWD3708I Model Number:



Product Specification

Hat Type: Undetachable

Length: Short Style: Moderate • Thickness: Moderate

• Highlight: short puffer jacket women,

warm winter coat for women, chic autumn puffer jacket



More Images



Product Description

Short Puffer Jacket: Your Chic & Warm Autumn/Winter Essential Brighten the colder months with our must-have short puffer jacket. Experience the perfect blend of standout style and cozy comfort.

Product Highlights

Fresh Light Yellow Hue: Instantly brightens your outfit, adding a vibrant and eye-catching touch to the grey autumn and winter days.

(清新淡黄色:瞬提亮整体造型,灰暗的秋冬季添活力与吸睛亮点.)

Short & Flattering Cut: Designed to enhance your silhouette, this jacket pairs effortlessly with both skirts and pants. (修身短款剪裁: 化身材比例,可 松搭配裙装或 装.)

Adjustable Hooded Design: Features a drawstring hood for adjustable comfort and added wind protection. (可帽:配抽帽,舒可,防性.)

Plush Cotton Filling: Filled with high-loft cotton for exceptional warmth without the bulk, keeping you comfortable in cold weather.

(蓬松棉絮填充:填充蓬松棉絮, 盈保暖, 无厚重感, 保寒冷天气中的舒体.)

Exquisite Craftsmanship: Made from quality materials with precise stitching and subtle black accents for a refined look. (精湛工:用 面料,做工精,搭配精致色装,彰高端感.)

Why Choose This Jacket?

This short puffer jacket is your go-to piece for the season. It's not just about beating the cold; it's about doing so with style. Its versatile design transitions smoothly from workdays to weekend adventures, ensuring you look and feel great wherever you

(款短款棉服是本季的必 品.它不 能抵御寒冷,更能 松打造 尚造型.其百搭 可在通勤与休 合 自如切,保 在任何地方都光彩照人.) Get Yours Today & Embrace a Warmer, More Stylish Winter!

(立即入手, 抱一个更温暖, 更 尚的冬天!)





+86 18513366091



18513366091@163.com



ice-bear.com

1102, 10th Floor, Building 5, No. 8, Ronghua Middle Road, Beijing Economic and Technological Development